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Fatsa Belediyespor As Başkanı ve Transfer Komitesi Başkanı Erdoğan Atik takımla ilgili önemli
açıklamalarda bulundu. 

  

Kurduğumuz Kadro Gerek Lig Gerekse Oynayacağımız Play Off Maçları Olsun Yeterli 

  

2013-2014 sezonu Fatsa Belediyespor’a kazandırdığımız futbolcuların performanslarını görme
adına Nevşehir’de kamp yaptıkları otele gittiklerini belirten Fatsa Belediyespor As Başkanı ve
Transfer Komitesi Başkanı Erdoğan Atik: “Kampı ziyaret ettik ve takımızın son durumun gördük.
Biz gidene kadar hazırlık maçları yapmışlardı. B iz gittiğimizde de bir hazırlık maçı yaptılar.
İzlediğimiz maçlar neticesinde Suadiye spor’da oynayan 1987 doğumlu Atilla Altay ve Paysaş
Belediyespor’da oynayan Yusuf Bulut’u transfer ettik. Yeni futbolcularla anlaştık ve onlarda
orada takımızın kampına katıldılar. Takımızı iyi yolda. Teknik heyet iyi yolda. Bu yıl daha
profesyonel bir yönetim anlayışı, İlçemizi daha iyi temsil edecek, İlçemizin vizyonuna,
belediyesine, halkına yakışacak futbol takımı ortaya çıkarmak istiyorduk ve bunu da
başardığımıza inanıyorum. Bu yıl umutlu bakıyoruz. Federasyon bu yıl yine play off sistemini
seçti. Şuan için kurduğumuz kadro gerek lig gerekse oynayacağımız play off maçları olsun
yeterli gözüküyor. Uzun bir maraton var önümüzde. Transfer sezonunu kapattık. 22 Eylül
tarihinde ligimizi başlıyor. Fatsa Belediyespor’da oynamak isteyen oyuncu sayısı oldukça
fazladır. Biz şehrin dokusuna ve yapısına, kulübü en uygun sporcuları seçtik. 27 Eylül günü
takımımız Fatsa’da toplanacak. 31 Eylül günü’de ikinci lig ekiplerinden Giresunspor ile bir
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hazırlık ve açılış maçı gerçekleştireceğiz” dedi. 
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